

International Center For Preparing & Qualifying Leaders Egypt

صناع القرار Decision-makers



عن المركز

International Center For Preparing & Qualifying Leaders Egypt

is an advanced and integrated training center with various activities in the field of training. It was established in 2013 with the approval of the General Authority for Investment in the Arab Republic of Egypt and has a vision since its inception. It is a national vision that promotes human efficiency and preparation of human leaders in various fields at the hands of a group of experts and consultants. In the field of training at the regional and international level, more than 500 programs have been prepared in various fields. It has trained approximately 11550 trainees since inception, in addition to documents and certificates issued by the Center, including documentation, protection and reference As well as the International Evaluation Portal of the Center to identify the requirements of the labor market and the trainees and to obtain opinions on the success of our programs in various fields.

المركز الدولي لإعداد وتأهيل القادة مصر

مركز تدريب متطور ومتكامل لدية أنشطة متعددة في مجال التدريب تأسس عام 2013 بموافقة الهيئة العامة للاستثمار بجمهورية مصر العربية ولديه رؤية مستقبلية منذ نشأته رؤية قومية تنهض بالقيام برفع الكفاءة البشرية وإعداد وتأهيل القيادات البشرية في شتى المجالات علي أيدي نخبة من الخبراء والمستشارين في مجال التدريب علي المستوي الإقليمي والدولي و تم إعداد أكثر من 500 برنامج في شتى المجالات وقام بتدريب ما يقرب من 11550 متدرب منذ نشأته بالإضافة الي الوثائق والشهادات الصادرة من المركز تتضمن التوثيق و الحماية و المرجعية الدولية للمركز wq29 النظام الدولي الموحد للوثائق بالإضافة الي بوابة التقييم الدولية للمركز للتعرف علي متطلبات سوق العمل والمتدربين والحصول علي الاراء لانجاح برامجنا في شتى المجالات .